
Til

Vaksdal Formannskap.

Eldrerådet ser med bekymring på at budsjettet for den kulturelle 
spaserstokken er nesten halvert dei to siste åra frå Fylkeskommunen. Dette 
gjer til at bebuarane på Institusjonane og dei som bur heime ikkje får dei 
kulturelle opplevingane dei burde få.

Ber om at Formannskapet i sitt budsjettarbeid set av midlar til spaserstokken.

Vaksdal Kommune er og ein syngjande kommune, så det forpliktar og.

Naturvei.

 Eldrerådet har vore engasjert i å få til ei turløypa som kan nyttast av alle, frå 
Eikaugen over Polleruden ned til Geitabakken og vidare til Johagen. Dette har 
me gjort i nært samarbeid med grunneigarane. Den bør verta universell 
utforma slik at alle med rullator og barnevogn og anna hjelpemiddel kan nytta 
den.

Det har vist seg at etter Eviny har lagt kablar og ordna det utraste stykket, som 
no er trygt å gå på. Problemet er at fleire plassar det er for grov grus, så det må 
det gjerast noko med. På stien er det sett ut fleire benkar, frå Fryd/BKK-og frå 
Eldrerådet/Fagforbudet og Sparebanken Vest.

Dette er blitt ein populær turveg og kan bli endå betre med trimapparat og 
små leikeapparat for barn langs stien.

Lev Hele Livet reforma og Eit Aldersvenleg Lokalsamfunn peikar på det å til 
retteleggja for fysisk aktivitet for alle er ein viktig del for trivsel og god helse.

Eldrerådet ber om at det vert sett av midlar til turvegen , slik at den vert 
tilgjengeleg for alle.

For Eldrerådet i Vaksdal 13.09.23

Heidi Rongved
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